
 

Zápis z jednání představenstva 

ze dne 29. 10. 2019 

Přítomní členové 
● David Folwarczný (předseda) 
● Martin Květoň (místopředseda) 
● Tomáš Zdarsa (zástupce SIN) 
● Lukáš Bureš (zástupce DEJ)  
● Jakub Burdych 
● Laura Luisa Palevičová 

Hosté 
Jiří Kapoun, Pavel Valach, Vít Střelka, Barbora Spurná, Daniel Králík. 

Program 
1. Schválení programu schůze 
2. Schválení zápisu z předchozí schůze 
3. Zpráva o průběhu voleb 
4. Představení nově zvoleného Zástupce Sinkuleho koleje 
5. Jmenování správce kufrárny 
6. Jmenování vedoucího PR sekce 
7. Převedení kolárny pod sportovní sekci 
8. Nové místo pro tiskárnu 
9. Platební brána 
10. Strongman games 
11. Masérnictví u Báry 
12. Jednací řád 
13. Systém rozdávání nejednorázových kelímků 
14. Různé 

a. Daniel Králík piano 
b. Domluvení termínu příští schůze 
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Zahájení schůze 

Schůze byla zahájena v 19:39 předsedou Davidem Folwarczným. 

1. Schválení programu schůze 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje program schůze ve znění zaslaném do                     

konference představenstva 28. 10. 2019 19:31. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 6  - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

2. Schválení zápisu z předchozí schůze 24. 9. 2019 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje zápis z předchozí schůze 24. 9. 2019 ve znění                           

zaslaném do konference představenstva 23. 10. 2019 21:21. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 4 - Proti 0  - Zdrželo se 2 

Usnesení bylo přijato. 

3. Zpráva o průběhu voleb 
Do voleb kandidovali 3 kandidáti (Daniel Králík, Lukáš Střelka, Tomáš Zdarsa). Vítězem voleb je 
tedy Tomáš Zdarsa a Lukáš Střelka je prozatím náhradníkem. 

4. Představení nově zvoleného Zástupce Sinkuleho koleje 
Volby tedy vyhrál Tomáš Zdarsa, jež už byl členem představenstva předchozí 2 roky.   

5. Jmenování správce kufrárny 

Novým správcem kufrány je Adam Mitrenga. David mu předá jmenovací dekret. Filip Machala                         
už není na koleji, ani Radim Wolf.  

6. Jmenování vedoucího PR sekce 
David by rád předal vedoucího PR sekce Jakubovi Burdychovi.  

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje Jakuba Burdycha jako nového vedoucího PR                     
sekce a zároveň i nového správce rozpočtu PR sekce.  

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 5 - Proti 0  - Zdrželo se 1 

Usnesení bylo přijato   
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7. Převedení kolárny pod sportovní sekci 

V kolárně je spousta nepoužívaných kol. Bylo by vhodné kontaktovat jejich majitele a v 
případě stavu je vyhodit. Dále by se mohla udělat i čtečka na karty a zároveň by se půjčování 
neřešilo na vrátnici. 

1. Projednání nové místnosti s p. Bedrníkovou 
2. Zabezpečení (karty, kamera, GDPR, zámky, zodpovědnost) 
3. Legislativa 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje záměr převedení kolárny pod Sportovní sekci. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 6 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

8. Nové místo pro tiskárnu 

Z důvodu rekonstrukce kuchyně se bude muset přesunout tiskárna nebo jakkoliv vyřešit tento                         
problém. Buď přesunutím tiskárny do jiného patra, uzamčením nějakého WC nebo jiným                       
způsobem.  

Avšak umístit tiskárnu do vestibulu je dobrý nápad i do budoucna. Bylo by potřeba natáhnout                             
síť a udělat nějakou “konstrukci”. 
 
Prvním úkolem je zeptat se p. Bedrníkové zda by byla možnost vůbec tiskárnu dát do                             
Vestibulu. To má zatím na starosti Tomáš Zdarsa.  

9. Platební brána 

Platby přijímáme platební bránou. Problém je, že pravděpodobně porušujeme zákon, jelikož si                       
poplatky přičítáme k příspěvkům, jež naši členové platí. S větším objemem plateb klesají                         
poplatky. Další problém je povolení plateb z celého světa, avšak všechny poplatky by se                           
rozložily mezi ostatní kluby.  

Momentálně to funguje tak, že platební brána automaticky přičte poplatek za poslání peněz.                         
Ale nikdo nemá povinnost platit tento poplatek.  

Řešením je započítání procent přímo do platby. Tudíž bychom např. z 800 Kč už nedostali 800                               
Kč, ale 800 Kč minus poplatek. V ročním obratu peněz to dělá přibližně 3000 Kč.  

Po schválení tohoto plánu, Pavel Valach začne řešit tyto podrobnosti ohledně platební brány.  

Zhruba 50 % tvoří platby mimo prostory EU.  
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Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje návrh na zavedení platební brány Comgate                     

pro platby členských příspěvků dle podkladů zaslaných do konference Představenstva                   
dne 17. 10. 2019. Integraci do SINISu provede síťová sekce klubu.  

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 6 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

10.Strongman games 

Martin Květoň by chtěl uspořádat nové závody. Nejednalo by se o klasický trojboj, který                           
pořádal Buben každý rok, ale o Strongmany. Předběžně se počítá s 15-20 závodníky. Martin by                             
požadoval schválit 4 000 Kč na ceny, pití a ovoce pro závodníky. Akce se bude pořádat v                                 
posilovně od 18:00 do 21:00, kde následně naváže na Pub-kvíz a Deskovky. Pub-kvíz bude                           
zhruba od 21:00 do 22:00 pod vedením Adama Mitrengy a poté budou klasické deskovky do                             
01:00. Nezapomenout podepsat povolení na akci! Předběžný plán akcí:  
 
05. 11.  2019 FIFA turnaj (Bureš) 
20. 11.  Deskovky Pub kvíz a Strongman games (Mitrenga, Květoň, Zdarsa, Burdych) 
28. 11.  Volno 
04. 12.  Mikuláš s Beer pongem 
16. 12. Letní párty  

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje rozpočet na akci Strongman games ve výši                       
4.000 Kč. Správcem rozpočtu se stanovuje Martin Květoň.  

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 6 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

11.Masernictví u Báry 

Bára přišla s prezentací, kdy uvedla 3 možná lehátka společně s dalšími potřebnými                         
prostředky. Bohužel je s masírováním spojena spousta problémy jednak kolem placení,                     
budoucnosti lehátka a místem. Dále to probereme na výjezdním zasedání.  

12.Jednací řád 

Jednací řád už je zastaralý a je v něm mnoho “děr”. Došlo k projednání pár bodů, ale na zbytek                                     
bodů se bude muset vyhradit další nezávislé datum.  

13.Systém rozdávání nejednorázových kelímků 

Laura by dostala přístup do SINISu, kde by si lidi kontrolovala a logovala je do systému.                               
Prozatím by si udělala Excel. První větší vlna rozdávání bude asi na akci Strongman - pubkvíz-                               
deskovky.   

14.Různé 
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Daniel Králík piano 

Daniel Kralík přišel s prezentací, kde měl 3 druhy elektrických pián. Následně proběhla                         
rozsáhlá diskuze. Kam piano umístit? Bezpečnost piána? Cena? Z kterého rozpočtu by šly                         
peníze? Robustnost? Přestavitelnost?  
Nejlepší možností by byl tedy čtyřkorunový fond s umístěním do ping-pongárny. ALE se                         
čtyřkorunovým fondem můžeme počítat až od ledna. Zároveň se s tím spojují další opravy                           
nástroje v případě rozbití? Údržba majetku ze čtyřkorunového fondu?  

Momentálně bychom to mohli vyřešit během 2 měsíců, kdy vše projednáme a ve chvíli                           
otevření fondu podáme žádost okamžitě. 

Termín další schůze 
Termín další schůze bude předběžně 26. 11.  2019 od 19:30. 

Ukončení schůze 30. 10. 2019 0:22. 

 

Ukončení schůze 

Schůze byla ukončena ve 00:19. 
 
 
Zapsal Martin Květoň 
 
 
Schváleno na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne __. __.  2019. 
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